
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 11 D’AGOST DE 
2006. 

 
 
Quan són les 19:15 hores del divendres 11 d’agost de 2006, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume 
Munar Ballester per part del PP, Sr. Manel Romero Romero, Sra. Bàrbara Bujosa 
Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència el Sr. Atanasio del Barrio Fabregat , per part d’APDC. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- APROVACIÓ DE LES DUES FESTES D’ÀMBIT LOCAL. ( 9 d’abril, segona 
festa de Pasqua; i 8 de setembre, Nativitat de Nostra Senyora) 
 
El Batle explica que són les dues festes que anualment tria l’Ajuntament i que són les 
mateixes de cada any.  
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (6) sis  vots a favor.   
 
2.- ACCEPTACIÓ DE LA DONACIÓ DE LA SRA. ISABEL CILIMINGRAS 
VIVES D’UNA QUARTA PART DE LA TORRE DES VERGER, A 
L’AJUNTAMENT DE BANYALBUFAR. 
 
El Sr. Batle llegeix l’escrit que es transcriu a continuació: 
 
“Aquest Ple Extraordinari sens cap dubte s’ha convertit en un dels més importants pels 
seus  efectes patrimonials i històrics pel nostre municipi. 
És un plaer per jo, com a Batle president de l’Ajuntament de Banyalbufar, dur a un Ple 
com el d’avui, tant important esdeveniment que marcarà un abans i un després en la 
història de Banyalbufar. 
Aquest punt que ara ens ocupa ha sigut durant molts d’anys una de les reivindicacions 
més importants del municipi ,per part  d’associacions culturals, partits polítics, i veïns 
en general, i ara per fí, després de molt de temps, ens reunim per acceptar la donació 
que es fa a l’Ajuntament, de manera totalment gratuïta i sense cap tipus de pressió o 
negociació prèvia. 
És per això que voldria aprofitar l’ocasió per agrair tant a la família Cilimingras com a 
tots els que han participat en aquest llarg procés, com són  Batles , Regidors i molts 
d’altres anònims i que ara ja no es troben entre nosaltres , que amb el seu esforç han fet 
possible que en aquest moment  l’Ajuntament de Banyalbufar pugui ,amb aquesta 



donació , ser copropietari de la Torre des Verger , i participar a partir d’ara en totes les 
decisions que afectin a aquest símbol històric de Banyalbufar i de tota Mallorca. 
 
D’aquesta manera la Torre des Verger recupera el seu sentit de servei al poble, que 
antigament era Torre de Defensa i actualment , patrimoni històric i cultural del nostre 
poble, declarat Bé d’Interès Cultural. 
 
Per tot això vos deman el vostre vot favorable per acceptar aquesta Donació, la qual 
segons consta a  l’informe de Secretaria un cop formalitzada serà inscrita al Registre de 
la Propietat com a Patrimoni de l’Ajuntament de Banyalbufar i d’acord amb la 
legislació vigent.” 
 
La Sra. Bàrbara Bujosa té la paraula i també diu que sens dubte és un Ple molt 
important , i que es demostra amb la gent que es troba a la Sala . També vol agrair a la 
Sra. Cilimingras la seva donació i diu que és una cosa novedosa que hi hagi gent que 
desinteressadament faci una donació d’aquest tipus, que és una cosa que normalment no 
es fa. 
Afegir que pensen que l’Ajuntament hauria de fer un reconeixement específic a aquesta 
senyora agraint-li el seu acte. 
També aprofita per demanar a l’Ajuntament que sigui ambiciós , que ara accepti la 
donació , però que no s’aturi aquí, que faci servir aquest 25% per aconseguir el 100% de 
la Torre pel poble. 
El Sr. Romero també vol agrair a la Sra. Cilimingras la seva donació, i també a la 
societat de Banyalbufar per la seva perseverància. 
 
El Sr. Batle torna a donar les gràcies i recalca que tots els Ajuntaments han mantingut 
diverses converses amb la propietat de la Torre en el transcórrer dels anys, però que en 
aquest cas, ha sigut una decisió totalment lliure, sense negociacions ni pressions. 
Recalcar que avui es fa aquest acte per assumir que volem la titularitat de la Torre, i que 
un cop formalitzat sí que es farà un reconeixement específic a la família Cilimingras. 
Vol agrair un cop més a tota la gent el seu esforç i també a al gent que ja no hi és i que 
també va lluitar molt per aconseguir que la Torre tornés a ser del poble. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (6) sis  vots a favor.   
 
No havent més temes a tractar, quan són les 19:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 11 d’agost de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


